
【通告】  

體育設施使用「安心出行」 

流動應用程式的最新安排 
  

政府已於 12月 6日公布，進入場所前使用「安心出行」流動應用程式的規定由 12月

9 日(星期四) 起擴至所有體育處所。根據政府相關文件，體育處所指設計上供用作並

在當其時用作體育活動的處所。若該場地進行體育活動時，有關人士需要使用「安心

出行」。 

 

只有以下三類指定人士可以填寫到訪登記表的方式代替使用「安心出行」，分別為： 

1) 65歲或以上和 15歲或以下的人士； 

2) 殘疾人士； 

3) 其他獲政府或政府授權機構認可的人士。 

 

敬請各位配合政府公布之最新防疫措施，進入體育設施前須使用「安心出行」流動應

用程式掃描「安心出行」場所二維碼。多謝合作。 

體育部 

2021年 12月 8日 

 

Notice 

Latest Arrangements for Using “LeaveHomeSafe” mobile app  

in Sports Facilities 
    
The Government announced on 6 December that the use of the “LeaveHomeSafe” mobile app 

extends to all sports premises from 9 December (Thursday). According to the relevant 

government documents, sports premises refers to any premises designed, and for the time 

being used, for sporting activities. If the venue is used for sporting activities, the person 

concerned needs to use “LeaveHomeSafe”. 

 

Only three categories of people may fill in visiting form as an alternative to the use of the app. 

They are:  

1) people aged 65 or above and aged 15 or below,  

2) people with disability, and  

3) people are recognized by the Government or organisations authorised by the Government. 

 

Please cooperate with the latest preventive measures announced by the Government. Users 

must scan the “LeaveHomeSafe” venue QR code by using the mobile app before entering the 

sports facilities. Thank you for your cooperation. 

 

Physical Education Unit 

 8 December 2021 


